
Verslag van de Algemene LedenVergadering BVME van 11 februari 2019.  
Verslagdatum: 19-02-2019  

Locatie: Kantine korfbalvereniging NKV, Wettenseind  
Aanwezig: 17 leden  

Afmeldingen: Jan Toorman, Lia Gelten, Cor Derijck, C. Van Breugel en familie 
Pieterse  

Bestuur: Bram Soetendal, Sjef Bergers, Lique Chatrou, Bert Eshuis en Boudewijn 
Raessens  

 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda.  
     De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
     De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
2. Notulen Algemene LedenVergadering van 08 februari 2018.  

     Het verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de secretaris Bert Eshuis.  
 

3. Verslag activiteiten bestuur.  
• Afgelopen jaar waren er zes bestuursvergaderingen en diverse keren onderling 

contact op andere wijze.  

• Er verschenen vier Molletins. 

•   Er is voor de vijfde keer een nieuwe Buurtinformatiegids verschenen, waarin alle 
buurthelpers en de afvalkalender.  

•  Ongeveer 70 % van de woningen is lid van de BVME. 

•  Er is weer een editie geweest van Molvense Erven aan de Kook, de vierde keer. 

Dank aan Boudewijn en Ellie Raessens. Alle deelnemers waren enthousiast; het is 
leuk om andere medebewoners te ontmoeten. Het aantal deelnemers is ieder jaar 

weer groter; dit jaar 54! 

•  In de herfst heeft het bestuur weer een herfstwandeling georganiseerd, met 

begeleiding van een IVN-vrijwilliger, deze keer door het Nuenens Broek. Dank aan 
Boudewijn en Ellie Raessens voor de organisatie. 

•  De oversteek Hoge Brake/Oude Kerkdijk is eindelijk verbeterd, mede door 
veelvuldig aandringen van het bestuur. Het lijkt erop dat de voorrangsituatie nog 
beter moet worden aangegeven, maar het algemeen beleid is “minder 

verkeersborden”. Suggesties vanuit de leden: LED-stroomlampjes in het wegdek 
van het fietspad; aansluiting fietspad op Lyndakkers is slecht verlicht; plaatsen van 

opvallende paaltjes zoals bij de school? 

•  De buurt-app gestart “Voor elkaar BVME”, waarin we aan elkaar hulp en/of 

advies kunnen vragen werkt nu twee jaar. Inmiddels zijn er 42 deelnemers.  

•  Er wordt gewerkt om de website een modernere uitstraling te geven. Er was een 

aanbod voor hulp, maar dat kwam niet van de grond. Nu helpt Coen Swüste ons en 
zit er voortgang in. 

• De maandelijkse koffieochtenden in de Jo van Dijkhof worden goed bezocht. 

Momenteel is er echter druk overleg om het horecagedeelte mogelijk open te 

houden. Of we na maart nog een plekje hebben voor onze koffiebijeenkomsten is 
twijfelachtig. 

• Het bestuur heeft maatregelen getroffen om in hun werk te voldoen aan de 

eisen uit de nieuwe Privacywet. We ondernemen geen actie om handtekeningen 
van de leden te krijgen. 

• Het bestuur heeft de voorlichtingsbijeenkomst over het Structuurplan Nuenen 

Zuid bijgewoond; het raakt de Molvense Erven niet direct. 

• We hebben voor de tweede keer een voorlichtingsavond over zonnepanelen 



georganiseerd. Het werd bezocht door 24 huizenbezitters; nadien verschenen op 
enkele oost-west-0georienteerde daken ook zonnepanelen. 

• Het bestuur heeft informatie verstrekt aan de leden naar aanleiding van vele 

SPAM-klachten na de overgang naar KPN. 

• “Spelen en Bewegen”: de gemeente had plannen voor aanpassingen 

in onze wijk teneinde meer volwassenen en kinderen aan het bewegen te krijgen. 

De meest vergaande plannen zijn mede door het bestuur tegengehouden. 
Bewoners waarvan de tuin aan de Arnold Pootlaan grenst, klagen over het 

aangelegde “struinpad”: geeft veel inkijk in hun tuinen. 

• Het bestuur heeft de traditie van de nieuwjaarborrel weer nieuw leven 

ingeblazen. Er kwamen ongeveer 40 leden elkaar de goede wensen overbrengen. 
Komend jaar proberen we ook jongere mensen te benaderen. 

• In goede samenwerking met de bewonersvereniging van het Puyven hebben we 

een AED aangeschaft. Het apparaat hangt op de garagemuur van Oude Kerkdijk 
32, de toegangscode is 323. Samen met Stichting Heartsafe hebben we een cursus 

“Reanimatie-en-AED-gebruik” aangeboden: de inschrijving is overweldigend! 

•  Herbestrating: het bestuur houdt een scan om de ergste bestratingsproblemen in 

kaart te brengen (en stuurt dit door naar de leden); de gemeente heeft toegezegd 
daar dan kritisch naar te kijken. 

Eventuele vernieuwing van het wegdek van de straten in de wijk wordt door de 
gemeente pas opgepakt als ook de riolering moet worden vernieuwd. Reden: 

rioolvervanging wordt deels extern gefinancierd, waardoor wegherziening 
betaalbaar wordt.  

• Oude (te grote) bomen in de wijk: de gemeente controleert periodiek op 

mogelijke gevaarlijke situaties en reageert dan naar bevinden. “Overlast” door 

bladval, vruchtval en wegnemen zonlicht wordt niet gezien als echte overlast. 

• Processierups: de gemeente spuit preventief de eiken. Mochten er toch rupsen 

gezien worden, meld dit dan bij de gemeente (die treedt dan snel op) 

• Nieuwbouw ME 63:  

In het bestemmingsplan is afgesproken dat er twee parkeerplaatsen langs de 
openbare weg zouden komen; de praktische uitvoering geeft bezwaren vanwege 

ruimtebeslag. 

Afgesproken was dat de percelen een levend-groene erfafscheiding zouden krijgen; 
bij een woning is een schutting geplaatst! 

 

4. Verslag activiteiten commissies.  

• Burenhulp (= Lique Chatrou, Corrie Eshuis en Ineke Dalhuizen)  
In februari is Theresa Fox opgevolgd door Lique 

Johan de Moor is opgevolgd door Ineke Dalhuizen. Zowel Theresa als Johan 
hartelijk dank voor jullie inzet. 

Vijfde Buurtinformatiegids uitgegeven (alleen voor leden)  
12 koffieochtenden georganiseerd. Uitnodigingen kwamen in het najaar in de     

SPAM-boxen terecht. In oktober voorlichting door Seniorenweb over de Spam-box  
van KPN: zeer hoge opkomst! 

Burenhelpers: geen cijfers over hulpvragen. We horen dat in delen van de wijk wel 
degelijk een beroep op elkaar gedaan wordt. 

Jaarverslag maken voor de ALV. 
• Technische commissie. Deze commissie wordt nu opgeheven. Middels de  

buurtapp “Voor elkaar” kan men info inwinnen en/of advies vragen aan andere 
leden. 

 
 
 



• Welkomcommissie. (Sjef Bergers) Het afgelopen jaar heeft enkele nieuwe  
bewoners voor de ME opgeleverd. Er zijn 6 nieuwe bewoners lid geworden en er 

waren 6 afmeldingen. De leden wordt gevraagd het bestuur te informeren bij 
signalen van verhuizing. Het aantal leden van de BVME is gelijk gebleven. 

• Buurtpreventie.  De app “Buurtpreventie” werk goed: weinig meldingen en 

bijna geen onnodige reacties van de ongeveer 90 deelnemers, zegt Dirk Sinnema, 

coördinator. 

• Belangenvereniging Nuenen Groen. Jip Stevens vertegenwoordigde de 

BVME in de Belangenvereniging Nuenen Groen. Deze vereniging is drie jaar 
geleden opgericht n.a.v. de plannen rond de verbindingsboog Meierijlaan. Zij 

bemoeit zich met de verkeerssituatie in Nuenen, tegen sluipverkeer door de wijken, 
tegen zwaar verkeer langs woonwijken (m.n. Arnold Pootlaan en Geldropse Dijk), 
tegen openstelling van de busbanen naar de A 270 en tegen toename overlast A 

270. 

Jip trekt zich terug! Oproep aan de leden voor een opvolger!  

 

5. Financieel verslag. Toelichting door de penningmeester (Sjef Bergers): 162 leden 

    maal € 6,- zijn de inkomsten. Bankkosten zijn relatief duur. Veel activiteiten,    

    drukwerk en de aanschaf van de AED. DE BVME teert in op haar vermogen.   

    Voorstel: in 2020 contributieverhoging naar € 10,- → akkoord door de vergadering. 

 

6. Verslag kascommissie. De kascommissie, bestaande uit Dirk Sinnema en Arjan 
    Gelderblom, hebben de kascontrole uitgevoerd en de administratie correct  

    bevonden. Zij adviseren aan de vergadering om de penningmeester decharge te 
    verlenen: akkoord. Dank aan de kascommissie.  

    Nieuwe kascommissie Dirk en Wouter 
 

7. Begroting 2019. Voor 2019: zelfde activiteiten, her-planten bomen, onderhoud en 
    energie voor AED en aanpassen website.  

 

8. Bestuursbeleid/Voorgenomen acties komende periode.  

• Aandacht voor groen en bomen in de wijk. Zoeken naar plekjes voor herplant 
bomen. 

• Website vernieuwen. 
• Herstellen van zeer slechte stukjes bestrating. 
• Groenonderhoud in de gaten houden. 

• “Rest-grond”: Wat wil de gemeente er mee, na de afloop van de pilot in 
Heikampen? Verkoop? Onderhoud door bewoners? 

• AED-cursus 1- of 2-jaarlijks herhalen. 
• Enquête onder jonge gezinnen: wat kan de BVME voor jullie en vice versa. 

• ME 63: nieuwbouw in de gaten houden: conform de afspraken? 
• Jo van Dijkhof horeca verdwijnt: nieuwe locatie voor koffieochtenden? 

 
9. Verkiezing/benoeming leden bestuur en commissies. Boudewijn en Bert 

treden af en zijn herkiesbaar: herkozen. 
Bram treedt af en is niet herkiesbaar: Bram wordt door Lique en Sjef bedankt voor de 

langdurige inzet voor de BVME en applaus van de vergadering. 
Hein Kranen heeft zich kandidaat gesteld en wordt bij acclamatie gekozen als nieuw 

bestuurslid. 
Jip moet vervangen worden bij Belangenvereniging Nuenen Groen: kandidaten graag 

melden bij bestuur. 
 

 



10. Rondvraag.  
• Dirk Sinnema: Er rijdt een buurtbus van station Best naar Anna Ziekenhuis 

Geldrop: halte op viaduct A 270. 1 x per uur. Toegankelijk met ov-chipkaart. Dirk 
maakt tekstje voor Molletin. 

 


